

## 富融銀行 X「香港街市」X「民坊街市」開戶推廣優惠條款與細則（“條款與細則”）

### 一般條款與細則

1. 推廣期由 2022 年 11 月 8 日至 2022 年 11 月 13 日止包括首尾兩日，下稱「推廣期」。
2. 以下推廣優惠（「優惠」）只適用於推廣期內(1)首次成功開立富融銀行（「富融銀行」，下稱「本行」）戶口之特選客戶（「特選客戶」），而該戶口需維持正常狀態；及(2)特選客戶同時亦須註冊為香港街市/民坊街市會員（下稱「會員」）。
3. 是次為一次性優惠，是次優惠不能轉贈他人或兌換成其他產品。
4. 本行保留對是次優惠的任何調整，收回或取消的權利，亦會不時對此條款與細則作出修訂而毋須事先通知或原因。在推廣期間，特選客戶在申請本行戶口時需遵守這份條款與細則。
5. 如對此優惠的條款及細則或通知有任何爭議，富融銀行將保留最終決定權。
6. 本條款及細則根據香港特別行政區（「香港」）的香港法律管轄和詮釋，如引起任何爭議，或者與其有關之任何爭議均應提交由香港法院處理。
7. 除本優惠條款及細則另有修訂、更改或補充外，本優惠亦須受銀行適用的條款及細則約束，包括但不限於一般賬戶條款及細則及銀行的其他有關條款及細則。
8. 除特選客戶和富融銀行（包括它的繼承人和代理人）外，任何第三方在這合約條款下，一概不能享有或執行合約（第三者權利）條例（第 623 章）賦予的利益。
9. 本條款的中英文版本如有任何歧異或不一致，一概以英文版為準。

優惠包括以下內容：

### 「富融餽好禮 抗疫您有計」推廣優惠

- a. 本活動由富融銀行及建華（業務）管理有限公司（「香港街市」及「民坊街市」指定服務供應商）合辦，並受香港法律管轄。
- b. 此推廣優惠只適用於推廣期中首次成功開立本行戶口的會員，而該戶口需維持正常狀態，方可享有此推廣優惠。如果會員過去曾經銷戶，則無法參加該活動。即使重新成功開戶，也不會獲得獎勵。
- c. 推廣期內，會員須下載富融銀行 App，在開戶申請時輸入此推廣優惠的專屬邀請碼“LOVEHK”，如會員以此專屬邀請碼首次成功開立本行戶口，即成為本行的特選客戶。本行會發送一張價值 HK\$200 的電子福袋兌換券將於成功開戶後，自動發放至新客戶的 Fusion Bank 賬戶內，新客戶可於 Fusion Bank App 的「優惠中心」內可查看電子福袋兌換券兌換碼詳情。特選客戶之富融銀行賬戶需於發送電子福袋兌換時為有效和維持正常狀態。

- d. 開戶申請必須於推廣期內成功開立本行戶口，方可收取由本行發出的電子福袋兌換券。如於 2022 年 11 月 13 日當天或之前申請，但於 2022 年 11 月 14 日或之後才成功開立本行戶口，均算作不符合參與資格。
- e. 推廣期將會於指定 3 間不同街市/市場進行推廣。特選客戶可於指定推廣期內(運作時間為 10:30-18:30) 前往每期指定 3 間中任何一間指定街市/市場的換領櫃位，出示 1)由富融銀行在 App 發出的電子福袋兌換券及其 2)「香港街市」/「民坊街市」會員卡，即可當場獲得價值 HKD200 福袋 1 個，福袋內包括以下禮品：
- 安記元貝 XO 醬 80 克 - 1 罐
  - 安記金牌溏心鮑魚 180 克 - 1 罐
  - 安記花寸茹 80 克 - 1 包
  - 壽桃牌泰國頂級香米 1 公斤 x 1 包
  - 維他奶 – 鈣思寶 (6 包裝) x 1 包
  - 福袋包裝 1 個

以上物品視供應情況而定，如果供應物品有任何變化，將由同等價值的物品替換，恕不另行通知。

- f. 領取獎賞時，特選客戶須出示 1) 由富融銀行在 App 發出的電子福袋兌換券及 2)「香港街市」/「民坊街市」會員卡予「香港街市」/「民坊街市」駐場人員進行查驗。街市駐場人員完成查驗後，方可獲派發 1 個福袋。駐場人員會通過「香港街市」/「民坊街市」會員系統將已領取的紀錄同時更新至特選客戶的「香港街市」/「民坊街市」會員賬戶內。
- g. 特選客戶需要依照街市駐場人員的指示方可點擊電子福袋兌換券，因兌換券在點擊使用後一旦過了有效領取時間（10 分鐘），該電子福袋兌換券將視為失效而無法換領。
- h. 特選客戶在離開領獎櫃位前，請先檢查禮品，如有任何問題，請即時通知香港街市駐場人員。另外，特選客戶須負責保管有關獎賞，如出現遺失、被竊，本行對此不承擔任何責任。
- i. 在推廣期內，此推廣優惠僅適用於 3 個香港街市或民坊街市指定街市/市場，3 個指定街市/市場為：

| 地區 | 指定街市/市場 | 地址           |
|----|---------|--------------|
| 新界 | 石籬市場    | 葵涌大隴街 110 號  |
|    | 景林街市    | 將軍澳寶琳北路 38 號 |
|    | 利安街市    | 馬鞍山沙安街 23 號  |

整個推廣期內，每個指定街市/市場會限量發放福袋。數量有限，先到先得，送完即止。

- j. 特選客戶須於推廣期內成功開立本行戶口，並於推廣期內任何一日(時間為10:30-18:30)於指定街市/市場領取，方能獲得上述獎賞。每人只能領取一次。逾期未領取將自動失效，並不獲補發。
- k. 本行並非福袋禮品的供應商，對任何因使用或不當使用獎賞而引致或所涉及的損失、毀壞或損害(包括但不限於相應而生的損失、毀壞或損害)，本行概不承擔任何義務、責任或法律責任。
- l. 除本條款及細則外，此推廣活動須遵守建華（業務）管理有限公司的特定條款和細則。如有疑問，請聯絡，
  - 富融銀行：+852 2111 2688 或 customerservice@fusionbank.com（與銀行相關的問題，如開戶、產品、優惠活動等相關）。
  - 香港街市/民坊街市：+852 5292 5801（與線下現場活動流程、街市地點、禮品領取或售後服務等相關）

## 富融银行 X「香港街市」X「民坊街市」开户推广优惠条款与细则（“条款与细则”）

### 一般条款与细则

1. 推广期由 2022 年 11 月 8 日至 2022 年 11 月 13 日止包括首尾两日，下称「推广期」。
2. 以下推广优惠（「优惠」）只适用于推广期内(1)首次成功开立富融银行（「富融银行」，下称「本行」）户口之特选客户（「特选客户」），而该户口需维持正常状态；及(2)特选客户同时亦须注册为香港街市/民坊街市会员（下称「会员」）。
3. 是次为一次性优惠，是次优惠不能转赠他人或兑换成其他产品。
4. 本行保留对是次优惠的任何调整，收回或取消的权利，亦会不时对此条款与细则作出修订而毋须事先通知或原因。在推广期间，特选客户在申请本行户口时需遵守这份条款与细则。
5. 如对此优惠的条款及细则或通知有任何争议，富融银行将保留最终决定权。
6. 本条款及细则根据香港特别行政区（「香港」）的香港法律管辖和诠释，如引起任何争议，或者与其有关之任何争议均应提交由香港法院处理。
7. 除本优惠条款及细则另有修订、更改或补充外，本优惠亦须受银行适用的条款及细则约束，包括但不限于一般账户条款及细则及银行的其他有关条款及细则。
8. 除特选客户和富融银行（包括它的继承人和代理人）外，任何第三方在这合约条款下，一概不能享有或执行合约（第三者权利）条例（第 623 章）赋予的利益。
9. 本条款的中英文版本如有任何歧异或不一致，一概以英文版为准。

优惠包括以下内容：

### 「富融饅好礼 抗疫您有计」推广优惠

- a. 本活动由富融银行及建华（业务）管理有限公司（「香港街市」及「民坊街市」指定服务供货商）合办，并受香港法律管辖。
- b. 此推广优惠只适用于推广期中首次成功开立本行户口的会员，而该户口需维持正常状态，方可享有此推广优惠。如果会员过去曾经销户，则无法参加该活动。即使重新成功开户，也不会获得奖励。
- c. 推广期内，会员须下载富融银行 App，在开户申请时输入此推广优惠的专属邀请码“LOVEHK”，如会员以此专属邀请码首次成功开立本行户口，即成为本行的特选客户。本行会发送一张价值 HK\$200 的电子福袋兑换券将于成功开户后，自动发放至新客户的 Fusion Bank 账户内，新客户可于 Fusion Bank App 的「优惠中心」内可查看电子福袋兑换券兑换码详情。特选客户之富融银行账户需于发送电子福袋兑换时为有效和维持正常状态。

- d. 开户申请必须于推广期内成功开立本行户口，方可收取由本行发出的电子福袋兑换券。如于 2022 年 11 月 13 日当天或之前申请，但于 2022 年 11 月 14 日或之后才成功开立本行户口，均算作不符合参与资格。
- e. 推广期将会于指定 6 间不同街市/市场进行推广。特选客户可于指定推广期内 (运作时间为 10:30-18:30) 前往每期指定 3 间中任何一间指定街市/市场的换领柜位，出示 1)由富融银行在 App 发出的电子福袋兑换券及其 2)「香港街市」/「民坊街市」会员卡，即可当场获得价值 HKD200 福袋 1 个，福袋内包括以下礼品：

- 安记元贝 XO 酱 80 克 - 1 罐
- 安记金牌溏心鲍鱼 180 克 - 1 罐
- 安记花寸茹 80 克 - 1 包
- 寿桃牌泰国顶级香米 1 公斤 x 1 包
- 维他奶 – 钙思宝 (6 包装) x 1 包福袋包装 1 个

以上物品视供应情况而定，如果供应物品有任何变化，将由同等价值的物品替换，恕不另行通知。

- f. 领取奖赏时，特选客户须出示 1) 由富融银行在 App 发出的电子福袋兑换券及 2)「香港街市」/「民坊街市」会员卡予「香港街市」/「民坊街市」驻场人员进行查验。街市驻场人员完成查验后，方可获派发 1 个福袋。驻场人员会通过「香港街市」/「民坊街市」会员系统将已领取的纪录同时更新至特选客户的「香港街市」/「民坊街市」会员账户内。
- g. 特选客户需要依照街市驻场人员的指示方可点击电子福袋兑换券，因兑换券在点击使用后一旦过了有效领取时间 (10 分钟)，该电子福袋兑换券将视为失效而无法换领。
- h. 特选客户在离开领奖柜位前，请先检查礼品，如有任何问题，请实时通知香港街市驻场人员。另外，特选客户须负责保管有关奖赏，如出现遗失、被窃，本行对此不承担任何责任。
- i. 在推广期内，此推广优惠仅适用于 3 个香港街市或民坊街市指定街市/市场，3 个指定街市/市场为：

| 地区 | 指定街市/市场 | 地址           |
|----|---------|--------------|
| 新界 | 石篱市场    | 葵涌大陇街 110 号  |
|    | 景林街市    | 将军澳宝琳北路 38 号 |
|    | 利安商场    | 马鞍山沙安街 23 号  |

整个推广期内，每个指定街市/市场会限量发放福袋。数量有限，先到先得，送完即止。

- j. 特选客户须于推广期内成功开立本行户口，并于推广期内任何一日(时间为 10:30-18:30)于指定街市/市场领取，方能获得上述奖赏。每人只能领取一次。逾期未领取将自动失效，并不获补发。

- k. 本行并非福袋礼品的供货商，对任何因使用或不当使用奖赏而引致或所涉及的损失、毁坏或损害(包括但不限于相应而生的损失、毁坏或损害)，本行概不承担任何义务、责任或法律责任。
- l. 除本条款及细则外，此推广活动须遵守建华（业务）管理有限公司的特定条款和细则。如有疑问，请联络，
- 富融银行：+852 2111 2688 或 customerservice@fusionbank.com（与银行相关的问题，如开户、产品、优惠活动等相关）。
  - 香港街市/民坊街市：+852 5292 5801（与线下现场活动流程、街市地点、礼品领取或售后服务等相关）

20220625LUCKBAG\_001

**Fusion Bank x Hong Kong Market x People's Place Wet Market New Account Opening Promotion Offer Terms and Conditions ("T&Cs")**

**General Terms & Conditions**

1. The promotion period is valid from 8 November 2022 to 13 November 2022 (both dates inclusive, hereinafter called the "Promotional Period").
2. The promotion ("Offer") is only applicable to selected customers ("Selected Customer(s)") who (1) successfully opens a valid bank account with Fusion Bank Limited ("Fusion Bank" or the "Bank") during the Promotional Period for the first time and such bank account shall remain in normal status; and (2) successfully registers to be a member of Hong Kong Market / People's Place ("Member").
3. The Offer shall not be renewable. This Offer cannot be transferred to others or converted to other products.
4. The Bank reserves the right to adjust, withdraw or cancel the Offer, and to amend or revise any of these T&Cs from time to time without prior notice and without assigning any reasons whatsoever. The Selected Customers will be subject to these T&Cs in force at the time of applying to the Bank for account opening during the Promotional Period.
5. In case of any ambiguity, doubts or disputes arising out of or under any of these T&Cs or communications, the decision of the Bank is final and conclusive in all circumstances without assigning any reasons whatsoever.
6. These T&Cs are governed in all respects by and construed in accordance with the laws of the Hong Kong Special Administrative Region ("Hong Kong"). The parties submit to the jurisdiction of the courts of Hong Kong.
7. The Offer shall be subject to the Bank's applicable terms and conditions, including the General Terms and Conditions and other related terms and conditions issued by the Bank, save as otherwise amended, revised or supplemented herein.
8. No person other than the Selected Customers and the Bank (including its successors and assigns) will have any rights under the Contracts (Rights of Third Parties) Ordinance to enforce or enjoy the benefit of any of the provision of these T&Cs.
9. In the event of any discrepancies or inconsistencies between the English and Chinese versions of these T&Cs, the English version shall prevail.

The Offer includes the following:

**Fusion Bank: Fusion Gift and Fight COVID Promotion Offer**

- a. The captioned promotion is launched by Fusion Bank and Uni-China (Business) Management Limited (The Appointed Service Provider for "Hong Kong Market" and "People's Place Wet Market"), which is governed by the applicable laws in Hong Kong.

- b. This promotional offer is only applicable to Members who successfully opened an account with the Bank for the first time during the Promotional Period and such bank account shall remain in normal status. If the Member has previously closed his/her Fusion Bank account, the Member is no longer eligible to participate in this promotion even if the Member successfully opens a new Fusion Bank during the Promotional Period.
- c. Member needs to download Fusion Bank App, and enter the exclusive invitation code “LOVEHK” of this promotion when opening an account during Promotional Period. If the Member successfully opens a Fusion Bank account for the first time using this exclusive invitation code, he/she will become a Selected Customer. The Bank will automatically issue the electronic lucky bag coupon (valued HKD200) upon successful account opening for reward redemption to the registered Fusion Bank accounts of the Selected Customers. The Selected Customers could find the electronic lucky bag coupon in the Fusion Bank App – Coupons. The Fusion Bank accounts of the Selected Customers should remain valid and remain in normal status at the time of receiving electronic coupon for reward redemption from the Bank.
- d. In order to be eligible for receiving the electronic lucky bag coupon for reward redemption, account opening application should be completed successfully during the Promotional Period. If account opening application is submitted on or before 13 November 2022 but completed on or after 14 November 2022, such application will NOT be counted as an eligible application.
- e. There will be 3 designated markets during the Promotional Period. Selected Customer can go to any reward redemption counter of the 3 designated markets in every pilot (operating hours: 10:30 – 18:30) during the Promotional Period, and show 1) the electronic lucky bag coupon sent through Fusion Bank App and 2) his/her Hong Kong Market / People’s Place membership card, then the Selected Customer can receive a lucky bag (valued at HKD200). The following items are included in the lucky bag, they are:
- On Kee Scallop XO sauce 80g x1 bottle
  - On Kee Braised Abalone in Signature Sauce 180g x1 can
  - On Kee Prime Inch-Size Flower Mushroom 80g x1 pack
  - Sau Tao Premium Thai Fragrant Rice 1kg x1 pack
  - Vitasoy Calci Soy Milk Calci-Plus (6-pack) x1 pack
  - Lucky bag x1 piece

Items above are subject to the supply availability and in case of any variation in supply items will be replaced by items of equivalent value without prior notice.

- f. When redeeming the lucky bag, Selected Customers need to present 1) their electronic lucky bag coupon in Fusion Bank App and 2) the Hong Kong Market / People’s Place



membership card to the Hong Kong Market / People's Place on-site staff for verification. Once the Hong Kong Market / People's Place on-site staff has completed the verification, Selected Customer shall receive the lucky bag. Redemption status will also be updated to the Selected Customer's Hong Kong Market / People's Place member account through the Hong Kong Market / People's Place membership system.

- g. Selected Customers shall follow the instructions of the on-site staff to use the electronic lucky bag coupon. Once the valid redemption time (10 minutes) has elapsed after the exchange coupon is clicked and used, the electronic lucky bag coupon will be deemed as invalid and cannot be redeemed.
- h. Selected Customer is advised to check the rewards before leaving the reward redemption counter. Please notify the Hong Kong Market / People's Place Wet Market on-site staff immediately for any questions. In addition, Selected Customer shall be responsible for keeping the relevant reward properly. In the event of loss or misappropriation, the Bank shall not be held responsible.
- i. During the Promotional Period, this promotional offer is only applicable to 6 designated Hong Kong Market and designated People's Place Market in different Promotion Period. The 3 designated markets are:

| <b>Districts</b> | <b>Designated markets</b> | <b>Address</b>                     |
|------------------|---------------------------|------------------------------------|
| New Territories  | Shek Lei Market           | 110 Tai Loong Street, Kwai Chung   |
|                  | King Lam Market           | 38 Po Lam Road North Tseung Kwan O |
|                  | Lee On Market             | 23 Sha On Street, Ma On Shan       |

During the whole Promotional Period, each designated market will give out lucky bags. The lucky bags are limited and are subject to availability.

- j. Selected Customer is required to open Fusion Bank account successfully within the Promotional Period and redeem the lucky bag at any of the above designated markets (operating hours: 10:30 – 18:30) during the Promotional Period. Selected Customers can only redeem this Offer once. The redemption will be voided automatically if it is not redeemed by the expiry date and no reissuance of the redemption will be arranged.
- k. Fusion Bank is not the supplier of the reward items in the lucky bag. The Bank shall not be liable or have or accept any liability, obligation or responsibility whatsoever for any loss, destruction or damage (including but not limited to consequential loss, destruction or damage) arising from or involved in the use or improper use of the reward.
- l. Apart from the terms and conditions herein, this promotion is subject to the specific terms and conditions of Uni-China (Business) Management Limited for this promotion. For enquiry, please contact:

- Fusion Bank: +852 2111 2688 or [customerservice@fusionbank.com](mailto:customerservice@fusionbank.com) (Enquiries related to the Bank, e.g. account opening, bank products and promotional offers, etc...)
- Hong Kong Market / People's Place Market: +852 5292 5801 (Enquiries related to the process of on-site promotion, the location of designated markets, reward redemption and after-sale services, etc...)

20220625LUCKBAG\_001